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Referat skolebestyrelsesmøde den 7. april 2025 
  
Bestyrelsesmedlemmer: Formand Michael Lodal, Monica Poulsen, Henrik Green, Maria 
Riber Jakobsen, Anders Peter Hjort Hansen, medarbejderrepræsentant Karina Sørensen 

Fra skolens ledelse: Souschef Heidi Christiansen, skoleleder Marie Kring 

Afbud fra: Michael, Maria 

Mødeleder: Anders Peter 

Referent: Heidi Christiansen/Marie Kring 

Tid Dagsordenspunkt   Beslutning 
17.00 Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer 

• Præsentation 
 

 

17.05 Præsentation af projekter i Væksthuset 
• Mestringsluppen 
• Teaching Lab 
• Specialpædagogisk vejledning i almen 
• v/ lærer Heidi Brinch og pædagog Camilla 

Foldager 

Indsatser i Væksthuset: 
 
Heidi Brinch orienterede om 
Mestringsluppen/projekt fra social og 
boligstyrelsen og den første opgave på 
Spjald skole, som laves i samarbejde 
med PPR.  
 
Ligeledes informerede Heidi om 
Skjernåskolens samarbejde med 
Nørre Nissum seminarium. 
Skjernåskolen stiller 
læringskontekster og den 
specialpædagogisk viden, som er på 
Skjernåskolen til rådighed for 
linjeholdet i Specialpædagogik.  
 
Camilla orienterede om de indsatser, 
Skjernåskolen yder i almene 
børnehaver. Indsatserne handler om 
at udbygge og kvalificere den 
pædagogiske tilgang. Det udmøntes i 
at der arbejdes i ”sidemandsoplæring” 
 
Camilla kan også lave særlige 
pædagogiske indsatser internt på 
Skjernåskolen. 
 
 
 
 

17.35 Kort orientering fra formanden 
• Evt. henvendelser 
• Beretning 
Svømmehal 

 
Gigtforeningen har henvendt sig at 
forhøre sig til status på bassin på 
Lønborgvej. Gigtforeningen forespørg 
om bassinet fortsat med i projektet på 
Lønborgvej. 
 

https://www.rksk.dk/databeskyttelse


 

 

17.45 Kort orientering fra skoleleder 
• Elevtal  
• Personale 
• Pædagogik og udvikling 
• Økonomi 
• B og F udvalgets beslutning i forhold til STU 
• Byggeri 

 

Marie gennemgik tal for børn og 
elever på de tre enheder. Vores tal er 
faldende. 
Vi har endnu ikke de nøjagtige elevtal 
for skoleåret 25-26. 
 
I skoleåret 25-26 vil Skjernåskolen 
have to milepæle omhandlende 
elevernes karakterdannelse og 
læringssynet, der tager udgangspunkt 
i de 4 elevpositioner.  
 
Marie gennemgik de tre scenarier for 
STU med på Lønborgvej. 
Byrådet har tirsdag d. 8. april 2025 på 
dagsordenen om STU skal med på 
Lønborgvej. 
 
 

18.30 Pause og spisning 
 

 

19.00 Drøftelse af princip for brug af mobiltelefoner på 
skolen 
 

Retningslinjen, som indtil nu er 
udmeldt fra ledelsen gøres til et 
princip fra bestyrelsen. Der tilføjes at 
princippet formidles ved indskrivning 
på Skjernåskolen. 

19.20 • Folkeskolen Kvalitetsprogram – timetal m.m. 
for eleverne næste skoleår. 

 
• Drøftelse af princip for undervisningens 

organisering  
 

 
Der blev fremlagt, hvordan der 
påtænkes at benytte friheden i 
kvalitetsprogrammet til at sænke 
elevernes timetal. 
Personaleressourcerne tilføres 
undervisningen. 
 
Der arbejdes frem mod et princip for 
organiseringen af elever. For 
nuværende er udgangspunktet de 
retningslinjer, der anvendes af skolen. 

19.40 Fra bestyrelsens årshjul 
 

Kommende skoleårs milepæl er 
karakterdannelse og de 4 
elevpositioner. 

19.50 Evt. 
 

De forældrevalgte skal internt aftale, 
hvem der deltager i Folkeskolens 
samråd.  

20.00 Tak for i aften 
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